

## THE HONG KONG INSTITUTE OF CERTIFIED ESG STRATEGISTS LIMITED

# 香港環境社會企管策略師公會

### Application for Membership 會員申請

To: The Honorary Secretary of The Hong Kong Institute of Certified ESG Strategists Limited (the "Institute")

致: 香港認可 ESG 策略師公會有限公司 ("公會") 榮譽秘書

Dear Sirs 敬啟者,

I would like to apply for admission as an 本人/我們想申請成為貴公會的:

I would like to apply for admission as all 本人权用总中胡风局真公曾的:							
	Class 級別	Entrance 入會資格	Designation* 頭銜稱謂*	Voting 投票權	Annual Fee 會員年費	Entrance Fee 入會費	
1. Fellow Member 資深會員		By Invitation 公會邀請	FCESGS® 資深 ESG 策略師®	有	HK\$1,000	HK\$500	
2. Ordinary Member 普通會員		符合以下(1) 的要求	CESGS® 專業 ESG 策略師®	有	HK\$500	HK\$500	
3. Accredited Member 認証會員		符合以下(2) 的要求	AESGS® 認可 ESG 策略師®	無	HK\$500	HK\$500	
4. Affiliate Member 附屬會員		無	無	無	HK\$100	HK\$100	
5. Corporate Member 公司會員		無	無	無	HK\$2,000	HK\$500	

- (1) 完成公會指定或認可最少30 小時的課程; 或 通過公會的資格考試; 或 由經由公會資格委員會豁免
- (2) 完成公會指定或認可最少15 小時的課程; 或 通過公會的資格考試; 或 由經由公會資格委員會豁免

Chinese Name	English Name	HKID/PP No.			
中文全名	英文全名	身分證/護照號碼			
Occupation	Phone No.	Email Address			
職業	電話號碼	電郵地址			
Correspondence Address					
通訊地址					
Other Professional Membership		Recommend By			
其他專業機構的成員		推薦人			
Name of Recognized Courses Completed					
完成公會認可課程的名稱					
_ I have attached my business card and relevant documents as evidence					

I have attached my business card and relevant documents as evidence 我已附上我的名片及相關檔作憑証				
I hereby agree that, if admitted, I will be bound by the Articles and rules of the Institute.  木人同音 如灌接纳 木人路遵守贵公命音程及規則的约束。				

Signature 簽名: \_\_\_\_\_\_ Date 日期: \_\_\_\_ (D 日)/ (M 月)/ (Y 年)

請將報名表格連同劃線支票郵寄至本會;或經銀行人數/轉賬,並將報名表格連同人數收據電郵或郵寄至本會。

銀行名稱: Bank of China (Hong Kong) Limited

賬戶名稱: The Hong Kong Institute of Certified ESG Strategists Limited

賬戶號碼:012-611-2-044631-2

<sup>\*</sup> The Institute owns **CESGS** and **認可ESG 策略師** trademark. Only Fellow and Ordinary members of the Institute who have fulfilled the ongoing membership requirements are authorized to use the designation. 本公會擁有 CESGS 和 **認可ESG 策略師**商標。只有符合持續會員資格的**資深會員和普通會員**才有權使用該頭銜。

#### Vision 願景

The vision of The Hong Kong Institute of Certified ESG Strategists Ltd (HKICES) is to become a proactive institute in Hong Kong, actively involved in the development of environmental, social, and governance (ESG) concepts with a focus on sustainability and disruptive innovation.

香港註冊環境社會和企管策略師公會有限公司(HKICES)的願景是成為香港一家積極進取參與環境、社會和企業管治(ESG)概念的發展的公會,重點關注可持續發展和顛覆性創新。

#### Mission 我們的使命

Our mission is to promote sustainable ESG practices in a rapidly changing world. We aim to establish high-quality higher education and research in the field of ESG. HKICES is committed to providing the best services to our strategists, assisting them in promoting and advancing better interaction and cooperation between different disciplines within the profession. We also handle all matters and issues related to sustainability, corporate social responsibility (CSR), sustainable development goals (SDGs), ESG, finance, investment, banking, insurance, taxation, and related areas through continuous improvement in the quality of sustainable development.

我們的使命是在瞬息萬變的世界中促進可持續的環境、社會和企業管治。我們的目標是在環境、社會和企業管治領域建立高品質的高等教育和研究。HKICES 致力於為我們的戰略師提供最好的服務,協助他們促進和推動行業內不同學科之間更好的互動與合作。我們還通過不斷提高可持續發展的品質,處理與可持續發展、企業社會責任(CSR)、可持續發展目標(SDGs)、ESG、金融、投資、銀行、保險、稅務及相關領域有關的所有事務和問題。

#### About Us 關於我們

The Hong Kong Institute of Certified ESG Strategists Ltd (HKICES) is a nonprofit, nonpartisan think tank dedicated to improving the world through ESG and disruptive innovation theories. The Institute believes that sustainable development is essential for the continued growth of companies. Corporations need to enhance engagement and report the impacts of ESG, focusing on long-term solutions and profits.

HKICES is an innovative application institute that provides training to professionals, members, and teachers through various educational activities related to sustainable development. We are a expert partner and service provider of The Hong Kong Association of Financial Advisors Limited (HKAFA). HKAFA is a Recognized Continuous Professional Training (CPT) Provider of the Securities and Futures Commission (SFC) & Insurance Authority (IA) and an Eligible Program Provider under the Pilot Green and Sustainable Finance Capacity Building Support Scheme.

香港 ESG 策略師公會(HKICES)是一個非牟利、無黨派的智庫,致力於通過 ESG 和顛覆性創新理論改善世界。本會認為,可持續發展對企業的持續增長至關重要。企業需要加強參與並報告 ESG 的影響,關注長期解決方案和利潤。

HKICES 是一間創新應用機構,通過各種與可持續發展相關的教育活動,為專業人士、會員和教師提供培訓。我們是香港財務顧問協會有限公司(HKAFA)的專家合作夥伴和服務提供者。香港財務顧問協會是證券及期貨事務監察委員會(證監會)保險業監管局(保監局)認可的持續培訓主辦機構,亦是「綠色可持續金融培訓先導計劃」的合資格培訓機構。

#### Our Spirits and Value Proposition 我們的精神和價值觀

We aspire to bring sustainable success to our members and the Institute. We promise participants that ESG knowledge and services will enable them to improve their lives. The concept of ESG will create value for corporations. ESG proposition is crucial for four reasons: increased business transparency, increased value for consumers and employees, alignment with industry standards, and attracting investors and partnerships.

我們渴望為會員和研究所帶來可持續的成功。我們向參與者承諾,提升 ESG 知識和服務可改善他們的生活。ESG 概念為企業創造價值。環境、社會和企業管治至關重要,原因有:提高業務透明度、為消費者和員工創造更多價值、與行業標準保持一致以及吸引投資者和合作夥伴參與。